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OSNOVNA SKOLA R∪ DES
Jablanska 51,iZiagreb

KLASA:600-04/22¨ 03/1

URBRC)J:251-195-22… 18
U Zagrebu,19.1.2022.

ZAP:SNIK 7.SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA

T.sjednica Skolskog odbora odrt.anaje 10,1 .2022.
Sjednica je zapocela u 19.15, a zavr5ila u 22:45.
Sjednici su bili nazo6ni dlanovi Skolskog odbora Kre5imir Erdelja, Josipa lMesic, t\4artina Brdaric
Borcic i Ojdana Rajic Azinovic te dlanovi imenovani od strane osnivada koji prvi puta sudjeluju u
radu ovog saziva Skolskog odbora: lVlagdalena Babic, Sanja lVartinko iAndro Krpan.
Na sjednicije bila prisutna i tajnica Zrinka Prugovecki koja nije dlanica Skolskog odbora.

Predsjednik Skolskog odbora Kre5imir Erdelja ustanovio je da je na sjednici prisutan vecinski dio
6lanova, te da ce svi zakljucci i odluke biti pravovaljane. Pozdravio je i predstavio sve 6lanove.
Kre5imir Erdelja procitao je dnevni red koji je jednoglasno prihvacen.
ZatraZio je suglasnost za audio snimanje sjednice Sto su svi prisutni prihvatili.

Dnevni red:
1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora
2. Verificiranje mandata novih dlanova Skotsfog odbora
3. Predstavljanje programa rada za mandatno razdoblje kandidata od rednog broja 1.
na listi kandidata u natjedajnom postupku imenovanja ravnatelja Osnovne Skole Rude5
4. Upoznavanje dlanova Skolskog odbora sa zakljudcima Uditeljskog vijeca, Skupa
radnika i Vije6a roditelja o zauzetim stajali5tima u postupku imenovanja ravnatelja/ice
Osnovne Skole Rude5
5. Javno glasanje o kandidatu s liste kandidata za ravnatelja Osnovne Skole Rude5 i

dono5enje Odluke o imenovanju ravnatelja/ice Osnovne Skole Rude5
6. Financijski plan 2022- 2024. godine
7. Razno

Ad 1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora
Kre5imir Erdelja proditao je zapisnik sa 6. sjednice Skolskog odbora odrZane 15J2.2022., a koji
je izradila tMartina Brdaric Borcic. Uz manje formalne izmjene i jednu dopunu 6lanovi Skolskog
odbora su verificirali zapisnik sa 6. sjednice. U procesu glasovanja sudjelovali su samo clanovi
Skolskog odbora koji su tada bili imenovani. Zapisnik je verificiran jednoglasno.
lMartina Brdaric Borcic istaknula je kako su dlanovi SO Oati dopuStenje za snimanje sjednice u
svrhu pisanja zapisnika, a ne kako bi se slala negdje, a koju mogucnost je naveo Kre5imir
Erdelja. Kre5imir Erdelja je istaknuo kako to nije ucinio te kako ce u svakom slucaju prije
eventualnog slanja audio verzije zapisnika provjeriti zakonitost tog cina. Nakon krace rasprave
nije do5lo do usugla5enja te je Kre5imir Erdelja rekao kako to nije neSto o 6emu se ne moZe
razgovarati

Ad 2. Verificiranje mandata novih dlanova Skolskog odbora
Novi clanovi SO imenovani od strane osnivada predstavili su se Skolskom odboru te su isti
verificirani provjerom identiteta od strane predsjedavatelja sjednice. elanovi verificirani na ovoj
sjednici su [Vlagdalena Babic, Sanja tVlartinko i Andro Krpan. Jednog clana gradona6elnik je
imenovao temeljem prijedloga Vijeca mjesnog odbora na podrucju na kojem se Skola nalazi,
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